
KERSTTIJD 2018 EN JAAR 2019 
 

Wie droomt niet van vrede op aarde? 
Jezus toont, dat en hoe het toch kan. 
Met een evangelie vol woorden en daden, 
die hij leefde en vervulde. 
 

Woorden waarover? 
Over: vergeving als eerste stap. 
Over: ontwapenende omgang met elkaar. 
Over: samen delen. 
Over: gerechtigheid vóór laten gaan boven eigen belangen. 
Over: muren en grenzen slechten. 
Over dit alles zijn we soms onverschillig of zelfs wanhopig. 
Maar nemen we het echt serieus? 
Overwegen we het zoals de jonge moeder Maria in ons hart? 
 

In Jezus Christus is Gods compassie vlees en bloed. 
Jezus heeft het gelééfd! 
Hij raakte mensen aan met onvoorwaardelijke, helende liefde. 
Zijn mededogen was machthebbers een doorn in het oog. 
Hij is gekruisigd. 
Maar het is òòk Pasen en Pinksteren geworden. 
Hij leeft voort, hij wil verder leven – in ons! 
Daarom heten wij zelfs ‘zijn Lichaam’……. 
 

Met Kerstmis gaat het niet zozeer om romantiek. 
Kerst is een uitnodiging om meedogenloosheid te keren. 
Om mee te doen in de hoopvolle goddelijke beweging van 
Christus tegen de machten van angst, schuld en moedeloosheid. 
 

Laten we het Kerstkind toch niet klein houden. 
Laten we hem ook in 2019 weer laten groeien in ons midden en 
in ons samenleven. 
Die groei bevorderen is zogezegd wereldwijd in de Kerk: 
de Ademhaling van elk nieuw jaar. 
Laten we de Menswording voortzetten….. 
 

 Ari van Buuren 
 ______________________ 



VAN DE VOORZITTER 
 

Terwijl ik dit schrijf hebben wij een prachtige Clara & Franciscus 
viering achter de rug. In deze viering ging Coen van Loon de laatste 
keer voor samen met Nico van der Peet. 
Het was een afscheid met een lach en een traan. Na 4 jaar 
werkzaam geweest te zijn bij ons, moet Coen vanwege het bereiken 
van de pensioengerechtigde leeftijd van onze parochie helaas af-
scheid nemen. Gelukkig is pater Marianus bereid gevonden om hem 
op te volgen als pastor van onze parochie. 
In de week voor de viering konden wij in een speciale bijeenkomst 
van de Parochievergadering nader kennis maken met pater 
Marianus. Hij is inmiddels al 6 jaar als pastor in onze regio actief en 
ook in onze parochie is hij een paar keer voor gegaan. 
Verder in Hofnieuws staat een interview met pater Marianus, waar u 
meer kunt lezen over zijn achtergrond. 
 

Na de woelige jaren die wij als parochie achter de rug hebben, 
hopen wij met pater Marianus te kunnen voortbouwen op de bewe-
ging die door Coen in gang is gezet: onze kerk open te stellen voor 
de buurt en de samenwerking te zoeken met de parochies in de 
regio, de jongeren en andere geloofsgemeenschappen. 
Pater Marianus brengt hiervoor een schat aan ervaring mee door 
zijn werk in het pastoraat. Naast onze parochie zal pater Marianus 
als pastor verbonden zijn aan de ABG, waar hij leiding geeft aan het 
diaconale Kiemkracht project. Voor de toekomst van onze parochie 
is het belangrijk dat wij door diaconie de aansluiting zoeken bij de 
maatschappij. 
In het Toekomstberaad zijn wij tot de conclusie gekomen dat wij als 
kerk alleen relevant kunnen blijven als wij ons bekommeren om 
onze omgeving en de mensen in de buurt. Alleen zo kunnen we de 
jongeren (de zgn. millenials) en buurtgenoten interesseren om met 
ons op te trekken. Pater Marianus heeft aangegeven ons te willen 
leiden in de sacramenten en in het pastoraat en hij vraagt 
uitdrukkelijk onze steun daarbij. 
16 December is de eerste viering dat pater Marianus voorgaat als 
pastor van onze parochie. Ik nodig u van harte uit om naar deze 
viering te komen en na de dienst met onze nieuwe pastor kennis te 
maken. Dan zult u hopelijk net zo positief zijn over zijn komst naar 
onze parochie als wij. 
 



Als laatste wil ik u nog even kort op de hoogte brengen van de 
bestuurlijke ontwikkelingen. Het Locatiebestuur (officieel locatiecom-
missie) heeft bij administrator Nico van der Peet alsmede het 
Uniebestuur (officieel Parochiebestuur) er op aan gedrongen, dat 
het Locatiebestuur het mandaat ontvangt om op basis van 
omschreven bevoegdheden te handelen en besluiten te nemen. Er 
is ons toegezegd dat deze mandatering eind dit jaar rond zou 
moeten zijn. Nico van der Peet heeft zijn wens uitgesproken dat 
minimaal één en liefst twee leden van onze parochie zitting nemen 
in het uniebestuur. Er zijn op dit moment geen kandidaten om Ton 
Broerse (vicevoorzitter) op te volgen. Ik doe dan ook hierbij een 
oproep: als u belangstelling heeft of meer hierover wilt weten, meldt 
u zich dan bij het Locatiebestuur. 
 

Rest mij u een inspirerende advent en zalig kerstfeest toe te 
wensen! 
 Hartelijke groet, Arthur Anderegg 
 anderegg@xs4all.nl 
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Zullen we er samen een mooi jaar van maken? 
 

 
 

VERBINDING 

Interview met onze nieuwe pastor, Pater Marianus Jehandut, door 

Frank de Haas, voorzitter Pastoraatsgroep Martelaren van Gorcum 
 

Om te beginnen maar eens een vraag over 11 november. Wat vond 

je van die dag? 

Ik wil eerst iets zeggen over de donderdag voorafgaande aan de 11e 

november, toen ik ontvangen werd door de Parochievergadering. Ik 

was er heen gegaan om me voor te stellen; om dat goed te doen, 

had ik iets over mezelf opgeschreven. Mijn vraag was: wie zal ik 

ontmoeten, ik ken niemand… 
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Aan het eind van de avond, toen de PV een uitspraak over mij 

moest doen, nam Wim Nypels me mee voor een korte rondgang 

door de kerk. Toen ik terugkwam werd ik met applaus binnen-

gehaald. Dat voelde als een warm bad. 
 

Dan zondag, de 11e. Dat was feest! Veel mensen uit de regio, veel 

koorleden en een prachtige preek van Coen! Het was een feest van 

dankbaarheid voor ons leven, dank voor wat Coen in de afgelopen 

vier jaar gedaan heeft. Maar voor mij was het ook een uitdaging. 

Mijn komst naar de Martelaren is een uitdaging. Ik ben benieuwd 

wat er allemaal gebeurt in de Martelaren, wat voor activiteiten er 

plaatsvinden. Daarom ging ik op de donderdag na de 11e naar het 

Seniorencafé. Ook daar voelde ik me zeer welkom. Al heel snel was 

ik in gesprek met twee oude parochianen. Ik vertelde hen hoe leuk 

ik het hier vond en dat we in de AnnaBon een soortgelijke ontmoe-

tingsplek hebben: Kiemkracht. 

Dat is een beetje de manier waarop ik pastor wil zijn: ik wil graag 

tussen de mensen zijn, op ze afstappen, verbinding maken. 
 

Kun je in het kort iets vertellen over je achtergrond, je familie? 

Ik ben de oudste uit een gezin van vijf broers en drie zussen. Een 

heel sociaal gezin. Ik heb een hele slimme moeder. Als ze praat, is 

ze moeilijk te stoppen. Ik houd ook van praten, maar ik wil eerst 

anderen uitnodigen om te praten. Hij wijst op een klein litteken aan 

zijn rechteroor: dit is in Indonesië een aanwijzing, dat ik goed kan 

luisteren. 
 

Mijn vader leeft niet meer. Hij was ook sociaal, maar ook wel streng. 

Een beetje strengheid zit ook in mij, dat heb ik van hem geërfd. 

Op twee na hebben al mijn broers en zussen aan de universiteit 

gestudeerd. Mijn moeder heeft de pedagogische academie afge-

rond. Vaak komen arme boeren uit de omgeving bij ons gezin om 

hulp. Mijn moeder stuurt ze nooit weg en deelt wat ze kan. 
 

Je bent priester geworden. Had je al jong de wens om priester te 

worden? 

Toen ik klein was werd ik geïmponeerd door de Mariamaanden mei 

en oktober. Mijn moeder kende heel veel Bijbelse verhalen. Als de 



kinderen naar bed gingen, in één kamer, zoals bij ons gewoonte is, 

vertelde zij altijd verhalen uit de Bijbel. 

Zo werden we van jongs af vertrouwd met deze verhalen en toen ik 

ging studeren kende ik al die verhalen uit mijn hoofd. Mijn moeder 

stimuleerde ons ook om naar de kerk te gaan. Dat was geen op-

gave voor ons, het hoorde er gewoon bij. 

Toen ik 17 jaar was kwam bij mij de vraag op: wat ga ik met mijn 

leven doen? Ik woonde toen samen met een aantal studenten in 

een plaats waar voornamelijk moslims woonden. Ik ging er bij de 

nonnen naar de kerk en ervoer daar de innerlijke stilte en genoot 

van de mooie gebrandschilderde ramen. Op een gegeven moment 

ging ik bij een moslim-familie wonen, gratis, in ruil voor wat hulp in 

de kiosk die de vader uit dat gezin dreef. Aan de tijd die ik daar 

doorbracht dank ik mijn goede relatie die ik nog steeds met moslims 

heb. 
 

Maar na een jaar daar gewoond te hebben, vond mijn moeder het 

wel genoeg. Ze inspireerde me om in een klooster te gaan wonen. 

En daar ontstond tenslotte mijn roeping. Want toen ik mijn examen 

moest doen bad ik negen dagen bij een Maria-grot die bij het 

klooster hoorde. In een soort visioen kreeg ik door dat ik zou slagen 

voor mijn examen. Spontaan beloofde ik Maria, dat, als dat zo was, 

ik priester zou worden. En dat gebeurde. 

Maar tijdens mijn studie heb ik het wel eens moeilijk gehad en vroeg 

ik me af of ik echt wel priester wilde worden. Ik schreef dat dan aan 

mijn moeder en zij antwoordde mij: “Als je priester wordt, ben je mijn 

kind, als je geen priester wordt, ben je ook mijn kind!” Door die 

steun van mijn moeder besloot ik dóór te gaan. 
 

Na mijn tweejarige opleiding vroeg de rector van het klooster wat ik 

wilde. “Ik wil priester worden”, antwoordde ik. De rector zei me: “Ik 

denk dat een loopbaan in een klooster meer geschikt voor jou is.” 

Zo kwam ik bij de SVD (Societas Verbi Divini – Paters, Missio-

narissen van het Goddelijk Woord). 

In 1991 mocht ik kiezen waar ik mijn aanstelling wilde hebben. Ik 

koos voor Australië, Timor of mijn thuisland Flores. Het werd Timor, 

waar ik op twee plaatsen een aantal jaren priester was. 

 



In die tijd was er een bijeenkomst van de provincialen van de SVD 

geweest en ze hadden besloten hun activiteiten in Europa uit te 

breiden. Ze wilden, ook uit Indonesië, meer mensen naar Europa 

sturen. 

Uiteindelijk vroeg de Generaal Overste in Rome op aanbeveling van 

de rector van mijn seminarie, mij naar Nederland te gaan. Ik heb er 

zes maanden over nagedacht, voor ik ja zei en daarna duurde het 

nog 12 maanden voordat mijn visum rond was. 
 

Wat vond je ervan om naar Nederland te gaan? 

Er zijn grote verschillen tussen Nederland en Indonesië. Ik was 

vooral verbaasd hoe rijk de mensen hier zijn. Maar in de kerk zaten 

maar heel weinig mensen. Daar werd ik echter niet door ontmoe-

digd, want hoewel in de steden in Indonesië de kerken uitpuilen, 

moest je soms naar een kerkje in het binnenland voor een dienst 

voor vijf of zes man. 

Toen ik net in Nederland was heb ik een tijdje in Deurne gewoond, 

tussen de Nederlanders. Ik wist nog niet goed wat ik hier zou gaan 

doen. Op een gegeven moment zei de provinciaal tegen mij: “Ga 

naar Den Haag en kijk wat je daar kunt doen”. In het begin wist ik 

ook daar niet goed wat te doen, maar via een Indiase pater kwam ik 

in contact met een wijkcentrum van het Leger des Heils en daar ben 

ik soep gaan koken. Op die manier kwam ik met mensen in contact. 

Soep verbindt! Ik sloot me aan bij een groepje religieuzen en 

vertelde hen wat ik tot nu toe allemaal gedaan had. Na mijn verhaal 

kreeg ik applaus en dat bemoedigde me dóór te gaan. Ik moest het 

woord van Jezus in de praktijk gaan doen. Concreet werk gaf me 

kracht. 
 

Hoe stel je je op bij je werk voor Clara & Franciscus? 

“Verbinding” is mijn sleutelwoord. Alles wat mensen met elkaar 

verbindt vind ik belangrijk: liturgie, doop, dood… 

Mijn hart ligt bij wat de mensen verlangen. Zo ligt mijn hart bij het 

Kiemkracht-project in de AnnaBon. 

Ik streef naar balans tussen liturgische en diaconale activiteiten. 

Een parochie is vandaag de dag een dynamisch proces. Dus moet 

ik zijn, waar ik nodig ben. Vroeger wachtte de kerk op de mensen, 

nu wachten de mensen op de kerk. 
 



En, heb je voldoening over je werk? 

Na een zondagsviering ben ik altijd blij. Ik wil werken met hart en 

ziel, als dat niet gaat voel ik me er niet lekker bij. 
 

Wat ga je specifiek doen in de Hofkerk? 

Praten met mensen is een belangrijk aspect. Eerst wil ik overal mijn 

gezicht laten zien en na vieringen met mensen praten. Pas als ze 

me kennen, wil ik eventueel, als daar behoefte aan is, op huisbe-

zoek. Ik wil ook weer een spreekuur instellen*), zodat parochianen 

die dat willen, met me kunnen praten. Daarbij realiseer ik me dat 

mensen niet per se een pastor nodig hebben, ze hebben een luis-

terend oor nodig (Hij wijst weer op het litteken aan zijn rechteroor). 

Als ik, op deze manier met mensen omgaand, ze blij maak, word ik 

zelf ook blij. 
 

Tot slot: Wat doe je privé? Heb je hobby’s? 

Ik houd van meditatieve muziek, ik ben een vrij fanatieke tafelten-

nisser en ik fiets dagelijks en met plezier. 

Ik lees veel spirituele boeken, bijvoorbeeld Henri Nouwen en 

Anselm Grün. Behalve om de inhoud lees ik ook om mijn Neder-

landse taal te verbeteren. Tenslotte houd ik van politiek. Ik wil weten 

wat er in de wereld gebeurt. 

Sociale media onderhoud ik met mate. Met name met Indonesische 

vrienden houd ik zo contact, maar ik wil me er niet door laten 

meeslepen. 

Ik heb niet veel vrije tijd. 75% Van mijn werktijd gaat op aan Clara 

en Franciscus, de overige 25% is voor de SVD en daar zit ook de 

weinige vrije tijd in die ik heb. 
 

Dank, Marianus voor dit gesprek. We zouden nog veel langer door 

kunnen praten en ik zou nog veel meer van je willen weten, maar 

zowel onze tijd als de ruimte in Hofnieuws is beperkt. Ik wens je in 

ieder geval veel plezier en succes in onze mooie Hofkerk. 

 

 
*) Met ingang van januari 2019 houdt Pater Marianus in de pastorie voor 

wie dat wil spreekuur op vrijdag van 10.30 – 11.30 uur. 

 ____________________ 

 



PROGRAMMA KERSTPERIODE 2018 
 

Zondag 23 december 10.30 uur 

4
e
 zondag van de Advent 

voorgangers F. de Haas en A. van Buuren 

Samenzang 

 Maandag 24 december 19.30 uur 

 Kerst gezinsviering 
 voorgangers A. van Buuren en E. van Hove 

 m.m.v. Meerklank en Kinderkoor 

 

 Maandag 24 december 22.30 uur 

 Kerstnachtviering 
 voorgangers R. Huysmans en A. van Buuren 

 m.m.v. de LWM 

 m.m.v. de LWM 

Dinsdag 25 december 10.30 uur 

Eerste Kerstdagviering 
voorganger J. Stam 

m.m.v. Jubilemus Domino 

 

Woensdag 26 december 10.30 uur 

Tweede Kerstdag – Kindje Wiegen 
 

 Zondag 30 december 10.30 uur 

 Feest van de Heilige Familie 
 voorganger F. de Haas 

 m.m.v. Meerklank 

Dinsdag 1 januari 2019 

Géén viering 
 

Zondag 6 januari 2019 
voorganger A. van Buuren en E. Molenaar 

m.m.v. de LWM 

Na afloop van de viering nieuwjaarsreceptie 



DE DONKERE DAGEN VÓÓR KERST… 
 

Weer leven we toe naar mooie en warme kerstdagen. Nu zitten we 
nog middenin de Advent. We kijken uit naar de komst van het kind. 
In de lezingen tijdens deze weken wordt ons gevraagd om waak-
zaam te zijn. Niet in passiviteit, maar met een actieve houding. 
Wees voorbereid. Wees je bewust van de wereld om je heen, in het 
klein en in het groot. Een harde wereld, dat kan niemand van ons 
ontgaan. Wat kunnen we verlangen naar harmonieuze menselijke 
verhoudingen, naar gerechtigheid, naar vrede, naar een aarde 
waarop het goed is voor iedereen. Laat de komst van dat kind voor 
ons een stimulans zijn om de hoop op betere tijden aan te wakke-
ren. En een aanmoediging om met elkaar te werken aan een 
nieuwe wereld. 
 

We sluiten het jaar 2018 bijna af. In november namen we afscheid 
van pastor Coen van Loon. We hebben hem hartelijk dankgezegd 
voor alles wat hij in iets meer dan 4 jaar voor de Martelaren en 
breder, voor het Samenwerkingsverband Clara en Franciscus, heeft 
gedaan. In mijn toespraak tot hem op 11 november memoreerde ik 
onder meer dat Coen zich zeer heeft beijverd om de ramen en de 
deuren van de Martelaren open te zetten naar de wereld om ons 
heen. Het ga hem goed. 
 

Op 11 november verwelkomden we pater Marianus, die Coen bij 
ons opvolgt. We kennen hem al een beetje, hij ging al enkele keren 
in de Martelaren voor. Op zondag 16 december gaat hij weer bij ons 
voor, voor het eerst als onze nieuwe pastor. We zullen hem 
opnieuw van harte welkom heten en hem een prachtige en 
inspirerende tijd toewensen in ons midden. 
Ik heb Marianus inmiddels enkele keren ontmoet. Onder andere 
voor het interview met hem dat u ook in dit Hofnieuws aantreft. Een 
uiterst hartelijke man, die goed kan luisteren én kan vertellen. Wat 
zou het fijn zijn als we hem op 16 december met zoveel mogelijk 
mensen kunnen begroeten. Wees welkom in deze viering en bij de 
koffie na afloop! 
 

Het is nog wat vroeg voor al te veel bespiegelingen over het jaar dat 
komen gaat. Over plannen en ideeën voor 2019 zult u nog horen. 
En meer dan dat, we willen graag ieder die zich bij onze parochie-
gemeenschap betrokken voelt, uitnodigen om mee te denken en te 



praten over de toekomst, op korte en op wat langere termijn. Laten 
we het samen doen. In het nieuwe jaar zullen we zeker onze 
contacten en samenwerking met de andere parochies binnen Clara 
en Franciscus uitbouwen. We kunnen zoveel van elkaar leren. 
En het is mooi om elkaar op verschillende manieren te ontmoeten. 
Ik hoop zeer dat de kinderen zich bij ons thuis blijven voelen, 
bijvoorbeeld tijdens de kindernevendiensten die regelmatig gehou-
den worden en in ons kinderkoor. Ook kijk ik uit naar nieuwe 
initiatieven van ons jongerenplatform, na de prachtige avonden in 
november, met jazzmusicus Archie Shepp en neuropsycholoog Erik 
Scherder. 
 

Eén plan wil ik hier nog noemen, waarbij ik zelf nauw betrokken 
ben. Een kort stukje hierover vindt u elders in dit Hofnieuws. Het 
gaat over gesprekken met parochianen, waarmee we in januari 
2019 een start willen maken. 
Ik wens u van harte warme en gezegende feestdagen. 
 

‘Dit ene weten wij, en aan dit één houden wij ons vast in de duistere 
uren. 
Er is een woord dat eeuwiglijk zal duren, 
En wie ’t verstaat, die is niet meer alleen’. (Henriëtte Roland-Holst) 
 

 Frank de Haas 
 _____________________ 
 
 

KLAVERJASSEN 

Vrijdag 16 november werd de inmiddels traditionele klaverjas-avond 

gehouden in de koffiebeuk. 

Negen tafels bezet, 36 gezellige kaarters. En lekkere hapjes, geheel 

gesponsord door Slagerij de Wit uit de Wakkerstraat. Bedankt, 

slager! 

Een goed gevulde tafel met mooie prijzen maakte de loterij tot een 

groot succes. 
 

Nadat er drie rondes gespeeld waren, was mevrouw Els Steggerda-

Keizer, met 5586 punten, de winnares, gevolgd door de heer W. van 

Veen met 5155 punten. 



Dank aan allen die voor de 

mooie prijzen hebben ge-

zorgd. Dank ook aan de 

dames, die weer zo goed 

voor de bediening hebben 

gezorgd. 

Toen alles aan het eind van de avond netjes op zijn plaats stond, 

mochten de collectanten terugzien op een zeer geslaagde avond. 
 

 Jan Hilhorst 

 ______________________ 

 

 

HEEFT U NOG BONTE HULST? 
 

Beste medeparochianen, 

Wanneer u Hofnieuws ontvangt zijn er in en 

om de kerk de nodige activiteiten: volop wordt 

er door de koren gerepeteerd, kerststallen 

voor de tentoonstelling worden weer opge-

bouwd en ga zo maar door. 
 

O ja! Kerstversiering. Heeft u nog wat groen, 

bonte hulst, over? Bezorg het voor de 20e 

december achterom in de tuin van de pastorie, bij de groene deur. 

Help ons, wij zijn u er dankbaar voor. 

Zalig kerstfeest, en een goede jaarwisseling gewenst door de 

 familie Hilhorst 

 ______________________ 
 

 

GESPREKKEN MET PAROCHIANEN 
 

Bij verschillende gelegenheden in de parochie werd in de afgelopen 
tijd de wens geuit om met elkaar te kunnen praten over ge-
loofszaken en andere onderwerpen die ons na aan het hart liggen. 
Het kwam er nog niet van, maar nu wil ik graag een start maken met 
gesprekken met parochianen. In eerste instantie drie bijeenkom-
sten, om te kijken hoe de gesprekken bevallen en hoeveel mensen 
erop af komen. 



Wat is het plan? 
Drie bijeenkomsten van 2 uur per keer. Eén op dinsdag 29 januari, 
één op dinsdag 26 februari, en één op vrijdag 22 maart 2019. 
Overdag, telkens van 10.30 tot 12.30 uur, in de Noletzaal op de 
pastorie, met koffie en thee. 
Het gaat bij de gesprekken om een uitwisseling van ervaringen, 
gedachten en gevoelens. Om respectvol luisteren naar elkaars 
verhalen, in een uitnodigende en veilige sfeer. 
 

Dit zijn de onderwerpen voor de eerste drie keren: 
 

1. Dromen over de toekomst van onze geloofsgemeenschap 
2. Jezus is gekomen om ons te verlossen. 
 Wat wil dat eigenlijk zeggen? 
3. Liefde/vriendschap/kameraadschap. Wat betekent dit voor ons? 
 Hoe beleven we dit? 
 Verandert het bij het ouder worden, in nieuwe levensfasen? 
 

Via de website, de Nieuwsbrief en bij de mededelingen aan het eind 
van de zondagse vieringen wordt deze aankondiging af en toe her-
haald. Wie mee wil doen, verzoek ik mij een mailtje te sturen: 
f.haas@planet.nl, of mij aan te spreken in de kerk. 
Wees van harte uitgenodigd! 
 Frank de Haas 
 _________________________ 
 
 
 

 
 
 
Films kijken in de Hof der Verbeelding 
De laatste film van de cyclus 'Racisme' is te zien op 13 december. 
Dat is ook de laatste film die wij dit jaar vertonen. In het nieuwe jaar 
starten wij met het thema 'Scheiding'. 
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Racisme 
 

Donderdag 13 december 
Een Amerikaanse film uit 1996 met Gene Hackman en Chris 
O'Donnell. Adam Hall is een jong idealistische jonge advocaat die 
de clementiezaak van zijn opa Sam Cayhall, eens lid van de Ku 
Klux Klan, op zich neemt. 
Met nog maar 28 dagen voor de executie, gaat Adam op zoek naar 
de gebeurtenissen die leidden tot de misdaad waarvoor Sam is ver-
oordeeld. Als de uitvoering van het vonnis dichterbij komt, graaft 
Adam koortsachtig naar verborgen aanwijzingen in het familie-
verleden. In een serie spannende en onverwachte ontwikkelingen, 
ontdekt Adam duistere geheimen en zware ontgoochelingen die 
hem uiteindelijk naar de schokkende waarheid leiden. 
 
Scheiding 
 

Donderdag 10 januari 
Een Amerikaanse film uit 2014 die het verhaal vertelt van twee 
gescheiden mensen die hun kind opvoeden. Centraal staat het 
leven van de 6-jarige Mason en de emotionele reis die hij aflegt 
vanaf zijn kindertijd tot aan volwassenheid. 
Alle acteurs werkten gedurende twaalf jaar aan deze film mee. Wij 
zien de personages dus ook echt ouder worden en de acteurs 
groeien in hun rol. 
Dit is een lange film, dus wij zullen tussendoor pauzeren. 
 
Donderdag 14 februari 
Een Israëlische film uit 2014 met de helaas in 2016 overleden 
actrice Ronit Elkabetz die hier een glansrol vertolkt als Viviane 
Amsalem. In Israël is er noch een burgerlijk huwelijk noch een 
burgerlijke echtscheiding. Alleen rabbijnen kunnen legitiem een 
huwelijk afsluiten of ontbinden. Maar deze ontbinding is alleen mo-
gelijk met de volledige instemming van de man, die meer macht 
heeft dan de rechters. 
Viviane Amsalem is al drie jaar bezig met een echtscheiding. Maar 
haar man Elisha is het er niet mee eens. Met die basis brengt deze 
film een interessant scenario waarbij man en vrouw bij de rechter 
met elkaar en met de hulp van hun advocaten strategisch moeten 
kibbelen om hun tegenstrijdige doelen te bereiken. Een slopend, 
benauwend en zeer emotioneel proces. 
 



Donderdag 14 maart 
Een Amerikaanse film uit 1979 met Dustin Hoffman en Meryl 
Streep. Ted Kramer is een zakenman die zijn werk belangrijker vindt 
dan zijn gezin. Zijn vrouw Joanna kan er niet meer tegen en besluit 
hem te verlaten. Ted heeft nou de taak zelf het huishouden te doen 
en op zichzelf en zijn zoontje Billy te passen. Wanneer Ted heeft 
geleerd te leven met deze verantwoordelijkheden in zijn leven, wil 
Joanna haar zoontje terug. Ted weigert om hem op te geven en dat 
leidt tot een rechtszaak om de voogdij van het kind. 
 

De filmavonden starten zoals altijd om 19:30 uur met koffie en thee 
en om 20:00 uur begint de film. Ari van Buuren ontfermt zich over 
de inleiding en het nagesprek. We drinken aan het einde van de 
avond nog een glaasje met elkaar waarbij er ook gelegenheid is tot 
napraten. De films worden vertoond in de Zoetmulderzaal. U kunt 
hiervoor de ingang van de pastorie aan de voorkant van de kerk 
gebruiken. U moet aanbellen bij de bovenste bel. Wij vragen een 
kostendekkende bijdrage van € 5,-. 
 

I.v.m. rechten mogen wij hier geen filmtitels openbaar maken. Wilt u 
meer over de films of titels weten dan kan dat via een email aan: 
hofkerkfilms@outlook.com of door navraag te doen bij één van 
ons in de kerk. 
Wij heten u graag welkom op onze filmavonden! 
 
 

 René van Eunen, 
 mede namens Mirjam de Wit, Ben Steggerda en Ari van Buuren 
 ______________________ 
 
 
 

KERSTSTALLENTENTOONSTELLING 
Achter iedere Kerststal zit een verhaal 
 

Voor de 21ste keer kunnen we na 15 december tot Driekoningen 

genieten van een unieke en sfeervolle kerstgroepententoonstelling 

met ruim 150 groepen. 

Kom en geniet van deze vaak ontroerende uitingen van volksdevo-

tie en volkskunst uit de gehele wereld. 

Dit keer is het thema: “Kerststallen Wereldwijd”. 

 



Op de expositie kunt u kerstgroepen bewonderen uit onder meer 

Afrika, Amerika, Duitsland en Nederland. 

Eén van de pronkstukken is dit jaar gelukkig weer opgesteld: de 

groep komt uit de Franse Provence. Deze groep “santons” heeft een 

afmeting van 3,5 bij 1,2 meter. Hierin ontdek je steeds wat nieuws. 

 

De uitspraak: ”Achter iedere 

stal zit een verhaal’ is niet ver-

wonderlijk. Kerstgroepen zijn 

er in de donkerste tijd van het 

jaar. Zij vertellen een blijde 

boodschap van licht en hoop 

en worden verrassend mooi 

vormgegeven door kunste-

naars uit vele delen van de 

wereld. De kerstgroepen zijn 

afkomstig uit de collecties van 

Harry en Atty Lammers en 

Bert Hilhorst. 
 

Feestelijke opening van de 

tentoonstelling op 14 decem-

ber, 20.00 uur, m.m.v. de 

LWM in samenwerking met de 

Muziekleswinkel. 
 

 

De expositie is open: 

15 en 16 december (met Faire Kerst Fair) 

22 en 23 december 

26 december tot en met 5 januari 2019 

1 januari gesloten 

 

Dagelijks open van 13.00-17.00. 

Toegang vrij, een gift voor de onkosten wordt op prijs gesteld. 

Rolstoel toegankelijk. 

In de weekends zijn er rondleidingen door ons fraaie kerkgebouw. 

 ______________________ 

 



DE FAMILIE CORDAID 
 

Wie, wat is Cordaid? 
Zoals in het bedrijfsleven, zoeken ook charitatieve organisaties naar 
wegen om de kosten te drukken en slagvaardiger te kunnen 
opereren. Vormen van samenwerking of zelfs gehele fusies zijn aan 
de orde van de dag. 
Om dezelfde redenen zijn in 2000 drie grote organisaties tot één 
organisatie gefuseerd onder de naam Cordaid, te weten: Memisa, 
Mensen in Nood en Vastenactie. Later zijn daar Kinderstem, Bond 
zonder Naam en Cordaid Microkrediet bijgekomen. Omdat de indivi-
duele familieleden u wellicht nog niet zo bekend zijn, worden ze 
hieronder aan u voorgesteld. 
 

Cordaid Memisa staat voor de opbouw van structurele gezondheids-
zorg 
Cordaid Mensen in Nood voor noodhulp en wederopbouw 
Cordaid Kinderstem richt zich op hulp aan kinderen in 
sloppenwijken 
Cordaid Bond Zonder Naam wil naastenliefde en solidariteit in 
Nederland bevorderen 
Cordaid Microkrediet verstrekt kredieten aan kleine ondernemers in 
ontwikkelingslanden 
Cordaid Vastenactie steunt kleinschalige, concrete projecten gericht 
op structurele armoedebestrijding. 
 

Katholieke traditie 
Deze organisaties hadden een lange katholieke traditie, teruggaand 
tot het begin van de vorige eeuw. Zij werkten vanuit de 
evangelische opdracht van solidariteit met mensen die om welke 
reden dan ook hulp nodig hadden. Gesteund door brede lagen van 
de Nederlandse bevolking konden zij het werk van de honderden 
Nederlandse ordes en congregaties van priesters, zusters, broeders 
en vrijwilligers bijstaan in hun zorg voor de mens. In die traditie staat 
Cordaid nog altijd. 
 

Van missionarissen naar lokale partnerorganisaties 
De afgelopen twintig jaar steunde Cordaid steeds meer ontwikke-
lingsorganisaties. Ook organisaties die niet meer direct met missio-
narissen verbonden waren. De omstandigheden zijn veranderd. Het 
aantal Nederlandse missionarissen neemt in snel tempo af. Het 
evangelie en de daarop gebaseerde katholieke sociale leer is en 



blijft echter de inspiratie van Cordaid. De missionarissen hebben het 
werk in veel gevallen overgedragen aan lokale organisaties in de 
ontwikkelingslanden. Zij geven nu steun aan de armen en dragen bij 
aan de opbouw van maatschappelijke organisaties. Cordaid werkt 
samen met meer dan duizend lokale organisaties wereldwijd. 
 _____________________ 
 
 

KERSTBOODSCHAP OM DE HOEK 
 

In haar erker staan 
de wijzen op het Oosten, 
een stukje verder 
lopen schapen met een herder. 
Aan de zuidkant 
zie je Maria en Jozef gaan, 
de stal met os en ezel 
wachten op het westen. 
De voerbak staat nog op de kop 
het vilten kindje onderop. 
 
Bij het kaarslicht 
van de Kerstnacht haalt ze 
wijzen uit het Oosten, 
schapen met hun herder 
Maria en Jozef naar de stal. 
De voerbak keert ze om, 
nu ligt het kindje boven 
Dit is voor haar, jaar in jaar uit 
een uiting van geloven. 
 

 Coby Poelman-Duisterwinkel 

 ______________________ 



FAIRE KERST FAIR 
16 december 2018 van 12.00 – 17.00 uur 
 

De Faire Kerst Fair is een gezellige 

traditie in de Watergraafsmeer. 

Altijd vlak voor kerst en altijd in de 

mooie Hofkerk, waar het sfeervol en 

lekker warm is. 

Dat wordt genieten voor jong en oud met een Kerstmarkt, gezellige 

loterij, kinderactiviteiten en nog veel meer. Natuurlijk is er glühwein, 

warme chocomel en erwtensoep. 

Toegang vrij. 

 Bert Hilhorst/Frans Woortmeijer 

 ______________________ 

 

 

KERSTLOTERIJ 2018 
 

Tijdens de komende kerststallententoonstelling wordt weer de ge-
bruikelijke loterij gehouden. 
Graag willen we de medewerking van u, onze parochianen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



U hebt vast nog thuis leuke, nieuwe spullen staan, die u graag weg-
geeft. We willen ze graag hebben voor de loterij. 
Daartoe zetten we na de zondagsdienst achterin in de kerk een 
grote doos. Daarin verzamelen we deze spullen. 
Op 16 december houden we ook een kinderloterij. Ook daarvoor 
willen we graag prijzen ontvangen. De spullen mogen echter niet te 
groot zijn. Mensen moeten hun prijs meteen mee kunnen nemen. 
De opbrengst is dit jaar voor het bloemenfonds. 
Namens de organisatie van de kerststallententoonstelling en het be-
stuur van de Stichting Beheer alvast onze hartelijke dank. 
In 2017 was de loterij een groot succes. We hopen op een net zo’n 
mooie opbrengst. 
Mogelijk bezoekt u tijdens de kerstdagen de kerststallententoon-
stelling en probeert u bij onze loterij een mooie prijs te bemachtigen. 
 

Mocht u een gift willen doen ten behoeve 
van dit doel dan kan dat op: IBAN: NL13 
INGB 0000 1225 88 t.n.v. Parochie HH 
Martelaren van Gorcum, Amsterdam. 
Heel hartelijk dank. 
 

Oude kerstspullen 
Ook zijn we op zoek naar oude kerst-
spullen ten behoeve van een kraam op de 
Faire Kerst Fair op 16 december. Deze 
worden daar verkocht en de opbrengst is 
voor onze eigen kerk. 
Vanaf 2 december staan er dozen in de koffiebeuk van de kerk, 
waarin u uw oude kersspullen kwijt kunt. 
 Ellie Togni 
 ____________________ 
 

WERELDWINKEL HET ELSENGROEN 
 

Ook dit jaar staan we weer met onze kraam, namens de Cadeau-
winkel van de Wereld - Wereldwinkel Het Elsengroen uit Diemen op 
de Kerststallententoonstelling 2018-2019 en ook met een tweede 
kraam op de Kerstfair. Al vele jaren een vertrouwd gezicht binnen 
de Hofkerk. 
Wij verkopen Kerstgroepen, kleine Kerststalletjes, Engelen, andere 
kerstartikelen en wijn uit allerlei Werelddelen o.a. uit Afrika, Noord- 



en Zuid Amerika, Azië, Oceanië, en Europa met ieder een eigen 
verhaal en gemaakt van allerlei materiaal en in projectvorm door de 
lokale bevolking met een vertrouwd fairtrade-keurmerk. 

Wij verkopen deze artikelen met 
liefde en heel veel plezier en ook 
om het verhaal Wereldwijd te ver-
tellen en tevens met hart en nieren 
voor de liefde van de Kerstgroep. 
Mocht u vragen hebben of een 
locatie voor een kraam mail mij dan 
even op het onderstaande mail-
adres. 
Kom allen kijken, het wordt weer 
een groot spektakel... Tot dan! 

 

 Hartelijke groeten, 
 Jolanda Merks 
 e-mail:  j.merks26@upcmail.nl 
 _______________________ 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 LITURGIEKALENDER 
 

 

 

 

zondag 16 december 

10.30 uur 

 

Eucharistieviering 

Derde zondag van Advent 

M. Jehandut 

Jubilemus 

Domino 

zondag 23 december 

10.30 uur 

 

Woord- en Communieviering 

Vierde zondag van Advent 

F. de Haas en A. van Buuren 

Samenzang 

 

maandag 24 december 

19.30 uur 

 

Kerst Gezinsviering 

Woord- en Communiedienst 

A.van Buuren en E. van Hove 

Meerklank 

en 

HofKinderkoor 

maandag 24 december 

22.30 uur 

 

Eucharistieviering 

Kerstnacht 

R. Huysmans en A.van Buuren 

LWM 

dinsdag 25 december 

10.30 uur 

 

Eucharistieviering 

Eerste Kerstdag 

J. Stam 

Jubilemus 

Domino 

 

woensdag 26 december 

10.30 uur 

Kindje Wiegen 

Tweede Kerstdag 

 

 

 

zondag 30 december 

10.30 uur 

 

Woord- en Communieviering 

F. de Haas 

 

Meerklank 

 

 

zondag 6 januari 

10.30 uur 

 

Woord- en Communieviering 

A.van Buuren en E. Molenaar 

 

LWM 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 Alle genoemde tijden en voorgangers zijn onder voorbehoud, 

 er kunnen nog wijzigingen plaatsvinden. 

 Raadpleeg a.u.b. de website van de parochie voor de laatste info. 

 

 

 

Nieuwjaarsreceptie 

 

zondag 13 januari 

10.30 uur 

 

Woord- en Communieviering 

F. de Haas en J. de Bruin 

 

Jubilemus 

Domino 

 

zondag 20 januari 

10.00 uur 

Hofkerk gesloten 

 

Oecumenische viering in 

De Bron 

J. de Bruin en anderen 

 

 

 

zondag 27 januari 

10.30 uur 

 

Eucharistieviering 

M. Jehandut 

 

Meerklank 

 

zondag 3 februari 

10.30 uur 

 

Eucharistieviering 

S. Evers 

 

LWM 

 

 

zondag 10 februari 

10.30 uur 

 

Eucharistieviering 

Pater Yan en J. de Bruin 

 

Jubilemus 

Domino 

 

zondag 17 februari 

10.30 uur 

 

Woord- en Communieviering 

A.van Buuren 

 

Meerklank 


